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 פרוטוקול מס
 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 29.5.2019אריך הישיבה ת
  
  

משה   פנינית אברך חברוני, בנימין אקמן, אייל בן דוד, , דוד רוטר, אהרן צוקר, נוכחים:
 מיכאל פורר ישרוף, שלומית 

 חורי , ציונה שרוני.  מירי  אורחות :
  

 יאושר לאחר צירוף טבלת משימות.  פרוטוקול קודם .1
  
 בקשות להיתרי בניה  .2

הוחלט בקשות להיתר בניה יאושרו לאחר בחינת: חובות, אישורי שכנים, אינטרס ציבורי, 
 עמידה ברשימות מועצה.

משה ישרוף יבחן יחד עם מיכאל בקשות להיתר בניה מראש ורק את אלו שעברו את הסינון 
 הנ"ל יובאו לאישור הועד.

 הוגשו מספר בקשות להיתרי בנייה אשר נשקלו ע"י חברי הוועד.
 כמו כן עלו בקשות להסדרים נוספים :

 לאישור הסדרה חניות סופר, בית כנסת גלנווד. בקשת דניאל ברק .1
 הוחלט כי יצא מכתב לאדריכל :

לגבי בית כנסת גלנווד מבקשים לתקן את התוכנית בהתאם למה שנאמר בעבר לעו"ד יריב  .1
וב המוריה שם הוסר אהרון כך שלא תהיה תוספת חניות מעבר לקיים וייספרו גם חניות ברח

 לבן.-האדום
לגבי הסדרת חניה במרכז המסחרי ברחוב היצהר יועץ התנועה לא מאשר את החניה והמליץ בין  .2

 השאר שיש לפרק את הלשונית ולהרחיב החנייה ולהרחיב את הירידה לחניה התחתונה.
 בקשות תושבים להיתרי בנייה אושרו לאחר הפקדת שיק ערבות וחתימה על התחייבות . .1

  
 הסדרת מספרי בתים ביישוב  .3

 מיכאל ידווח לאחר מפגש בשבוע הבא עם המועצה בנושא הסדרת מספרי בתים.
  
 הגשת התנגדות לבניה בגני מודיעין  .4

 יח"ד 700נתלה שלט בישוב על תוכנית לבניה בגני של 
מיכאל יפנה לעו"ד אריאל ויועץ התנועה דנה פיקאר לבחון שייצגו את היישוב 

 בהגשת התנגדות לתוכנית הבניה בגני.
  

 .. הסדרת אישורי כניסה לעובדים פלסטינים של קבלן הניקיון5
קבלן הניקיון יוזמן לפגישה עם יו"ר וועדת ביטחון ומנהל הישוב להסדרת אישורי כניסה 

 .לעובדים פלסטינים
  
  
  

  
 עדכוני ועדות .6

 ועדת חינוך   א.



 מכרז ניהול בית הספר יצא בקרוב.  .1
 יהיה ערב הוקרה ופרידה ממנהל בית הספר מר דוד אביטל . 11.6 -. ב 2
 התוכנית יצאה לפועל ובוצעה בהצלחה רבה . –. מוכנות לכיתה א 3
 קייטנות: .4

 א. כוכב הבא מנהל את קייטנת הגנים.
 בית ספר של הקיץ. –ג עדנה שוקרון מנהלת את הקייטנה -ב. כיתות א
 ט מנוהל על ידי בית ספר שדה עפרה.-ג. כיתות ד

 אברהם יגיש בכתב את זמני השימוש באולם ספורט.
 ועדת דת  ב. 

הוועדה תרכז את כל השיעורים המתקיימים בערב שבועות ביישוב על מנת להנגיש 
 אותם לתושבים

 תקשורתועדת     ג.
 כפי שסוכם בעבר על כניסה לאפליקציית "ארץ" נצא עם תוכנית השקה.

נמנף את מקרה השריפות כדוגמא לצורך מתן דיווחי אמת , בזמן אמת במקרי חירום 
 )חלילה(וזאת לעומת דיווחים לא אחראיים בקבוצות וואטסאפ.

 אמיתי אדלר יסייע בהטמעה ואיסוף מידע.
, שם, כתובת, מייל כדי שכל אחד יוכל להוריד את  בשלב ראשון נבקש מס' טלפון

 האפליקציה.
 לאחר הורדת האפליקציה כל אחד יוכל להשלים את נתוניו האישיים.

 ועדת ספורט. .1
 דווח על פעילויות מוצלחות בל"ג בעומר

 ועדת שפ"ה. .1
עלויות  ראש ועדת שפ"ה התבקש להגיש תוכניות / פרויקטים עתידיים הכוללים 

במסגרת תקציב  מפורטות ממספר גורמים לפרויקטים השונים אותם מציע לביצוע
2019. 

 ועדת נוער. .1
 הטקסים היו מוצלחים , מרגשים ואיכותיים

 הועד מודה לגב' טלי פז על כל העזרה בליווי הנוער .
 מתבצע תהליך עמוק עם הנוער לשיפור נראות מבנה מועדון הנוער.

 -מזגנים  3במסגרת תקציב מבני הנוער מדווח על קניית כסאות ומחיצות, התקנה של 
 אהרון יגיש הצעות מחיר.

 ט תנוהל על ידי בית ספר שדה עפרה.-ח-מכינים תוכנית לקיץ. קייטנת הנוער לכיתות ז
 ים להוצאת מכרז לבעלי תפקידים לשנה הבאה.הוקמה תת ועדה שבודקת צרכ

 .המתנ"ס יוציא מכרז לתמיכה בעולים ואיתור נוער שלא משולב במסגרות לחודשי הקיץ
 ועדת תרבות.    ז.

כמידי שנה טקסי יום הזיכרון ויום השואה היו מושקעים מרגשים הודות לנוער האיכותי 
 בפיקוחה ובעזרתה הצמודה של גב' טלי פז.

 שובים על הטקסים ויום העצמאות ולומדים אותם.התקבלו מ
 ל"ג בעומר הפעילות לצעירים הייתה יפה ומספקת.

אשר ערכה פעילות יפה בהתנדבות תודה לוועדת חיבורים ולגב'  תודה לליטל הילמן 
 חנה שוסטר על הארגון האדמניסטרטיבי של הערב שהביא להצלחתו.

  
  
  
  

 בניית פרגולה .7



האם אישור מהנדס לפרגולה מספיק לצורך הגשת  -מיכאל יעביר למנהל מחלקת רווחה שאילתא
 תוכניתלקבלת החזר או נדרש להציג חשבוניות לאחר הקמה.

 נושאים לבדיקה :
 של האדריכל. ₪ 7,000חשבונית  תשלום 

 האם בהצעת מחיר מהקבלן יש פיקוח
 ק עימו.הוצע כי אילן אלפרט ילווה את התוכנית דוד יבדו

 התכנית שהוצגה היתה סקיצה חלקית בלבד. נבקש מדניאל ברק תוכנית מלאה.
  

 שטיבלך תכלת מרדכי .8
מיכאל יעדכן את המתפללים כי צפוי ביטול מבנה "המשחקייה" בעת בניית מבנה ציבור 

 בשטח הקיים ויבדוק האם עדיין מעוניינים לבצע שיפוצים.
  

 .חניית נגררים  . 9
 לשוטר הקהילתי לפינוי נגררים שחונים ברחבי היישוב. נעשתה פנייה

 במידה ולא יטופל מנחים לקבל פרטי מפקדו ולפנות למפקד.
 במידה ולא יטופל מנחים להוציא מכתב מעו"ד למבקר המשטרה.

  
 הקמת חניה ביצהר .10

 אייל ינחה יוביל וייפקח לגבי תמרורי החניה למען כניסה ויציאה זהירה מהמקום .
  

 עליית ארנונה יישובית .11
 בטרם יאושר והאם בכלל נדרש אישור הועד בעניין. 2.58%הוועד מבקש הסבר לעלייה ב

  
  

 20:30שעה  17.6 -ישיבת הוועד הבאה ב 
 רשם :מיכאל פורר

 


